
V Ljubljani rešujemo
probleme skupno
Delegati občinske konference SZDL so
strnili razprave o predlaganem programu
samoprispevka III v Ljubljani

Detegati občinske konference sociali-
stične zveze delovnega Ijudstva so na 6
seji konference strnili obširne razprave
po krajevnih skupnostih in delovnih ko-
iektivih o programu izgradnje objektov z
denarjem samoprispevka III in o osnutku
sklepa o razptsu referenduma o samopn-
spevku III. Stališča članov predsedstva, ki
so upoStevali številne pripombe iz krajev-
nih tkupnosti in tozdov. je podal sekretar
občinske konference SZDL Viii Guček, o
predlaganem programu pa je spregovori-
la tudi predsednica operativnega štaba
za pripravo referenduma Nada 3orše.

Med ostalimi razpravljalci se je najprej
oglasil delegat krajevne skupnosti Brinje
Jož* VMrlh: -Na našem zboru krajanov
nas je bilo kar 400 in lahko reiem, da
smo vsi za samoprispevek. Poostriti pa
bo treba nadzor pn gradnji, saj smo v
neposredni blizini lahko opazovali delav-
ce, ki so gradili prizidek k šoli Franceta
Bevfca \z samoprispevka II. Ure in ure so
sedeli. to pa seveda ne gre. Stabilizacija
velja za vae. tudi ZB gradbenike. Zato
moramo tu poostriti nadzor in skrbeti za
uresničevanje zaslavljenih rokov grad-
nje. Tudi glede cenzusa menim, da bi bilo
bolj prav. če bi ga razdelili na družinske
člane in bi bilo od dohodka na člana
druzine odvisno, kdo bo oproSčen plate-
vanja samoprispevka.«

Marjan Jelen je povprašal, kdo bo us-
klajeval prtpombe občanov. Po njegovem
mnenju tega ne bi smel narediti mestni
operativni štab, ampak predsedstvo ozi-
roma mestna konferenca S2DL. -Samo-
prispevek je namreč ena najbolj demo-
kratičnih in humanih oblik odločanja in
medsebojnih odnosov in je zato prav, da
upoštevamo vse možne predloge in pri-
pombe iz razprave.-

Predsednica mestne konference SZOL
Nuia Kerievan je zatrdila, da bodo stali-
sča razprave strnili v organih občinskih
in mestne konference SZDL Operativni
Stab pa bo pripombe občanov prej ovre-
dnotil po strokovni plali Nuša Kerševa-
nova je tudi povedala, da bodo pri iz-
gradnji objektov upoštevali zahtevo iz
javne razprave. da je treba čimveč objek-
tov ponoviti. hkrati pa je povedala, da je
bil 2e doslej dosežen velik napredek pri
tipizaciji notranje opreme šol in vrtcev.

Preveriti pa bo treba tudi programe vsa-
kega od predvidenih zdravstvenih do-
mov, saj bi bilo prav z zmanjšanjem nji-
hove kvadrature možno prihraniti nekaj
denarja.

Marko BoMnc, KS Složice. je podprl
predlagano gradnjo šole v Stožicah, me-
nil pa je, da bi jo bilo treba zgraditi prej
kot je predvideno v sedanjem programu,
sa; je žola Danile Kumarjeve prepolna.

IH|a Tra|kovsM je menil, da je nujno
graditi nove Sole po zgledu že postavlje-
nih, z njihovo prilagojeno projektno do-
kumentacijo, Ramlz Ožafli iz krajevne
skupnosti Urške Zatlerjeve pa se je zavzel
za to. da bi samoprispevek plačevali tudi
sicer začasno prijavljem prebivalci Ljub-
Ijane, ki pa so vendarle potencialni ko-
nstmki vseh objektov, ki so predvideni v
programu

Na nekatera vpraSanja je odgovoril
predsednik mestnega operativnega dta-
ba Franc* Hrtbar: -Pripombe iz javne
razprave in današnja razmištjanja dele-
gatov so tehtna. zato jih bomo v največji
možni meh skuSali upoštevati. Razpofo-
ženje med obtani je dobro, vendar bo
treba ie veliko storiti. da bodo delovni
Ijudje in občani svojo naklonjenost izra-
zili 22. novembra tudi na volišču.

Od 12 vzgojnovarstvenih organizacij
bomo pri osmih ponovno uporabili že
izdelano tehnično dokumentacijo in pro-
gramske zasnove. kar bo precej pocenilo
gradnjo. Isto velja 2a vse predvidene
Sole

Izračunali smo, koliko denarja bomo v
Ljubljani zbrali 5 samophspevkom. Zato
širitev programa ni možna ali z drugimi
besedami: ie želimo zgraditi objekt. ki ni
v programu. potem moramo v sedanjem
programu opustiti kakSno od predvide-
nih gradenj.

Zakaj so nakateri objekti tako dragi?
Vsako leto smo predvideli 30 odstotne
podrazitve. zato je taka razlika v ceni
sicer enakih objektov. ki pa bodo zgraje-
ni v različnih letih.

Bežigrajiani menite, da bi bilo treba za
izgradnjo lutkovnega gledališča poiskati
druge vire - če bo tako tudi mnenje osta-
lih občin, bo treba najti rešitev izven pro-
grama samoprispevka.

Glede povišanja cenzusa na 8.000 di-

narjev {do tega zneska naj bi bili posa-
mezniki oproščeni plačevanja samopri-
spevka) lahko rečem le to. da je treba
ponovno izračunati. kaj to za program
pomeni. Menim pa, da je na mestu vaš
predlog. da je treba ta znesek vsako leto
revalorizirati.-

Ob koncu razprave je predsednik Jo-
ško Pirnar (ker odhaja na novo delovno
dolžnost, bo po sklepu konference dotž-
nost predsednika od izteka mandata
opravljal nepoklicno) povzel mnenja in

ugotovil. da za Bežigradom podpiramo
predlagano odločitev o samopnspevku
in predvideni program, da pa je treba
nekatera stališča v sodelovanju z drugimi
občinskimi organizacijami SZDL v mestu
uskladiti Ljubljana te namreč enoten
prostor, zato bomo tudt probleme v njej
reSevali skupho. Sprejeta staliSča konfe-
rence so posredovali tudi delegatom ob-
činske skupščine, ki so jih na zasedanjih
vseh treh zborov dan kasneje tudi spre-
jeli.

Stališča občinske konference SZDL Bežigrad o predlaganem
programu samoprispevka III in osnutku sklepa o razpisu referen-
duma:

1. Po obširnih razpravah delovnih Ijudi in občanov v organiza-
cijah združenega dela in krajevnih skupnostih ter v družbenopo-
litičnih organizacijah, člani konference ugotavljajo, da Bežigraj-
čani podpiramo predlagani referendum o samoprispevku III.

2. Po mnenju večine v javni razpravi člani konference predla-
gajo:

- da se obnovo lutkovnega gledaliSča financira iz sredstev
izven programa samoprispevka III,

- da se zaradi nagle rasti življenjskih stroškov cenzus poviša s
7.000 na 8.000 dinarjev,

- da se ta znesek valorizira skladno z rastjo življenjskih stro-
škov vsako leto.

3. Člani konference se zavzemajo za naslednjo dopolnitev
programa samoprispevka III: z zbranitn denarjem naj se financira
tudi izdelava projektne dokumentacije za šolske in vzgojnovar-
stvene objekte v Siški, Mostah in na Viču ter za vzgojnovarstveno
organizacijo v Tomačevem.

4. Konferenca se zavzema za enoten program samoprispevka
III, ki ga naj uskladi mestna konferenca SZDL Ljubljana" Pri tem
pa je treba v največji možni meri upoštevati vse podane pripom-
be delovnih Ijudi in občanov.


